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Telefon: +36 1 460 6852 

Honlap: www.magyardarts.hu 

E-mail: office@magyardarts.hu 

 
 

 
 

Jegyzőkönyv 
 

Elnökségi ülés 
 

Időpont: 2022. március 8. kedd 18:00 
Kommunikációs csatorna: Zoom 
Napirendi pontok: 

1. Hazai versenyek 
2. Nemzetközi versenyek – Budapest Open 
3. Egyebek 

 
Jelen vannak: 
 

• Balázs Gábor – elnök 

• Molnár László – alelnök 

• Harsányi Enikő̋ – elnökségi tag 

• Takács Zoltán – elnökségi tag 

• Csóka András – elnökségi tag 

• Mihályi András – főtitkár 

• Takácsné́ Fekete Franciska – versenyiroda-vezető 

• Kurucz Tamás – felügyelő bizottsági tag 

• Erdei Nóra – klubvezető 

Szavazati joggal rendelkezők száma 5 fő. 

 

 

 

 

 

 



 

Napirend előtt 

Balázs Gábor összefoglalta a sajtótájékoztatón elhangzottakat. Elsőként Ihász Veronika áprilisi 
világbajnoki szereplésére tért ki, amelyre kap támogatást a szövetség a minisztériumtól, az 
erről szóló okirat elkészítése folyamatban van. Következőként szó esett a Budapest Openre 
nevezők létszámáról, illetve a szponzori megállapodásokról. A jelenleg is élő szerződéssel 
rendelkező támogatókkal folytatódnak az együttműködések, ilyen például a Dreher, a Dorko 
és a Gamecenter. Utolsóként szóba került az ifjúsági Európa-bajnokság, amelyen új 
versenyszámként megjelenik az U21-es korosztály azok számára, akik a világjárvány miatt 
világverseny nélkül maradtak. 

1. napirendi pont: Hazai versenyek 

Balázs Gábor vázolta szóban Kövesdi Andrea előterjesztését, amely szerint a soft egyéni 
nemzeti bajnokságban az érintettek beleegyezésével az egyik napon a férfi I. osztályt és a női 
kategóriát egy órával korábban szeretnék kezdeni a cricket hosszabb játékideje miatt. Balázs 
Gábor az állítással kapcsolatban megkérte Erdei Nórát, hogy erősítse meg, majd kijelentette, 
hogy amikor Kövesdi Andrea megérkezik, szavazásra szeretné bocsátani a kérdést. 

Balázs Gábor és Takácsné Fekete Franciska elmondta, hogy Kövesdi Andrea beosztotta a 
softversenynapokat, így az első és másodosztály valamint a női csoport szombaton, míg a 
harmadosztály vasárnaponként játszana. Elnök úr felkérte a jelenlevő elnökségi tagokat ennek 
elfogadására. Ezt követően az elnökség 

4 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

26/2022.III.08 EH számú határozatot 

Az elnökség elfogadta az előterjesztést. 

Ezután Balázs Gábor tájékoztatta az elnökséget arról, hogy lezárult egy fegyelmi ügy. A 
fegyelmi bizottság úgy döntött, nem történt fegyelmi vétség amiatt, hogy valaki nem fújta meg 
a szondát. Erről szóbeli határozathozatal történt, de jegyzőkönyvet még nem kaptak róla. 
Amikor ez meglesz, foglalkoznia kell vele a fegyelmi bizottságnak másodfokon is, ha valaki 
fellebbez a határozattal kapcsolatban. Továbbá el kell döntenie az elnökségnek, hogy Nemes 
Tamás játszhat-e a csapatbajnokságon, mivel ezt a kizárást fenntartották. Elnök úr kijelentette, 
hogy az alkoholfogyasztás kérdéskörét a közgyűlésen fel fogja hozni. 

Ezután elnök úr tájékoztatta az elnökséget egy másik fegyelmi ügyről, amely egy korábbi és 
egy jelenleg is ifjúsági korosztályú játékossal kapcsolatos, és amely véleménye szerint az 
úgynevezett „bullying” kategóriába tartozik. A fegyelmi bizottság úgy határozott, hogy az illető 
magánemberként hajtotta végre cselekedetét, ezért fegyelmi vétséget nem követett el. 

Ezután Balázs Gábor felkérte az online elnökségi üléshez csatlakozó újabb elnökségi tagot, 
Kövesdi Andreát, hogy szóban terjessze elő a softbajnokság cricket miatti korábbi kezdését. 
Kövesdi Andrea azt mondta, hogy inkább írásban terjeszti elő, mert nem úgy készült, hogy ezt 
szóban tegye meg. 



 

2. napirendi pont: Nemzetközi versenyek – Budapest Open 

Balázs Gábor kijelentette, hogy a Budapest Opennel jól állunk, magas résztvevői létszám 
várható. Továbbá jelezte, hogy a minisztérium minimális támogatást nyújt a versenyre, így ez 
és a beérkező nevezési díjak fedezik a költségeket, akár kismértékű profit is elképzelhető. 

Beszámolt még a Slovak Openen elért sikerekről, ezúton gratulált is minden résztvevőnek. 

Következő lépésként átadta a szót Harsányi Enikőnek az ifjúsági Európa-bajnokság kapcsán. A 
Magyar Darts Szövetség javaslatát az U21-es kategóriára vonatkozóan a World Darts 
Federation elfogadta, de a lebonyolítás formája még képlékeny. 

A világbajnoksággal kapcsolatban elnök úr tájékoztatta a jelenlevőket, hogy Ihász Veronika és 
Rucska József kiutazása támogatásból fog megvalósulni. Továbbá kapcsolatépítési célokból és 
a versenylevezetés megismerése érdekében Harsányi Enikő, Tekauer Norbert és Balázs Gábor 
is kiutazik Veronika első mérkőzésére és a döntőre. 

Ezután Balázs Gábor vázolta, hogy a szövetség anyagi helyzete stabilitásának köszönhetően a 
steel szakág mellett a soft kategóriában a májusi franciaországi EDU-versenyen résztvevő 
Várady György és Cserpes Ágnes is támogatva lesz, ennek az útnak a költségei egyelőre nem 
ismeretesek. Elnök úr jelezte még azt is, hogy a szakág következő támogatandó nemzetközi 
versenye a júniusban esedékes EDU Európa-bajnokság. 

Harsányi Enikő megjegyezte, hogy a WDF-től kapott kiemelésre és versenylebonyolításra 
vonatkozó információkat a Budapest Opennel kapcsolatban elküldte, illetve jelezte, hogy a 
vasárnapi versenynapra a szlovák szövetség bejelentkezett tárgyalásra. Továbbá szó esett a 
lehetséges V4-versenyről, amely kapcsán elnök úr vázolta bővítési elképzeléseit. Balázs Gábor 
jelezte, hogy a Magyar Darts Szövetség együttműködése jeléül a szerb szövetségnek és 
elnökének, Bata Józsefnek engedélyezte az adatbankunk használatát és integrálását. Továbbá 
kifejezte segítő szándékát az Apatin Opennel kapcsolatban. 

Harsányi Enikő megjegyezte, hogy a bécsi Youth Challenge-re kért listát még nem kapta meg 
Kovács Istvántól. Elnök úr bejelentette, hogy 14 fős magyar küldöttség utazik a versenyre. 

Balázs Gábor bemutatta az elnökségnek a nemzetközi iroda vezetőjét, Bodó Balázst. 

Elnök úr ezután kiemelt dicséretben részesítette Mihályi Andrást és Tekauer Grétát, akiknek 
köszönhetően a Magyar Darts Szövetség 2022. február 9-én tagja lett a World ParaDarts 
elnevezésű nemzetközi szövetségnek, amelynél a Budapest Open máris pontszerző viadalnak 
minősül. Hozzátette még, hogy legjobb parasportolóink május végén Belgiumba utaznak a 
World ParaDarts Winmau World Trophy elnevezésű világversenyére. 

Balázs Gábor közölte, hogy a minisztérium diplomatikus levélben arról tett nyilatkozatot, hogy 
a versenyeinken orosz sportolók és sportvezetők nem vehetnek részt, és kéri, hogy a szövetség 
kerülje a politikai állásfoglalást, de minden segítséget biztosítani kell magánemberként és 
egyesületként is. A minisztérium kéri a javaslatok betartását és a konfrontálódás elkerülését. 



 

3. napirendi pont: Egyebek 

Balázs Gábor jelezte, hogy a szövetségi kapitányi helyzettel kapcsolatban döntést kell hozni. 
Az utánpótlás szövetségi kapitányi pozícióra Kovács István, míg a soft szövetségi kapitányságra 
vonatkozóan Kövesdi Andrea adott be pályázatot, de steel szakágban nem érkezett pályázat. 
Elnök úr javaslatot tett Kövesdi Andrea eddigi megbízásának meghosszabbítására és Kovács 
István ideiglenes pozíciójának két évre szóló szövetségi kapitányi szerepkörre átalakítására. 
Ezenfelül a steel szakág pályázatleadási határidejének meghosszabbítását kérte március 31-ig. 

Harsányi Enikő kérte, hogy a bizottságok megkaphassák a pályázatokat, mire Balázs Gábor úgy 
reagált, hogy nem kíván bizottságot létrehozni, hanem szeretné, hogy az elnökség döntsön a 
kérdésben, hiszen ismeri a jelöltek munkásságát, akik ráadásul ugyanazt a szerepkört töltenék 
be, mint eddig. 

Elnök úr ezután röviden vázolta Kovács István pályázatát és felkérte Kövesdi Andreát, hogy ő 
is tegye meg ezt a maga pályázatával kapcsolatban, majd szavazásra bocsátotta a három 
javaslatát. Ezt követően az elnökség 

7 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett meghozta a következő 

27/2022.III.08 EH számú határozatot 

Az elnökség elfogadta az előterjesztést. 

Ezután Kurucz Tamás üzenetben azt kérdezte, hogy mi a szövetség álláspontja a soft EDU Eb-
re ifjúsági csapat küldésével kapcsolatban. Elnök úr felkérte Kövesdi Andreát, hogy válaszolja 
meg a kérdést. 

Kövesdi Andrea azt mondta, hogy ő nagyon szeretett volna ifjúsági játékost is vinni a 
versenyre, azonban Balázs Gábor szerint a hazai rendezésű steel ifjúsági Eb előtt nem biztos, 
hogy ez jó döntés lenne. De bízik benne, hogy a kérdés még nincs lezárva. 

Balázs Gábor erre azt mondta, hogy ő nem zárkózik el ettől, de abban maradt az ifjúsági 
szövetségi kapitánnyal és segítőjével, hogy a steel ifjúsági Eb-ig elsősorban arra 
koncentráljanak. Aki meg tudja oldani, az szerinte nyugodtan menjen, majd azt mondta, ha 
Kövesdi Andrea és Kovács Istvánék egyezségre tudnak jutni ebben a szakmai kérdésben, akkor 
a szövetség ehhez tudja biztosítani az anyagi feltételeket. 

Kurucz Tamás megköszönte a választ. 

Ezután Takácsné Fekete Franciska jelentkezett, hogy Guba Ferenc, a Galgamenti Darts Club SE 
vezetője megkereste azzal, hogy szeretne játékost kijuttatni a Youth Challenge-re, és van-e 
arra lehetőség, hogy a gyermek a válogatottal együtt utazzon ki Bécsbe. Elnök úr azt kérte, 
hogy ezzel kapcsolatban Kovács Istvánt keressék meg, mert még vannak megoldandó 
technikai jellegű problémák. 

Takács Zoltán bejelentette, hogy a szombati versenynapon tudna menni a Budapest Openre 
segíteni, amit Elnök úr támogatott. 



 

18:56 Jegyzőkönyv lezárva. 

 

k. m. f. 

 

..........................................        .......................................... 

       Balázs Gábor                                 Takácsné Fekete Franciska 

 elnök             jegyzőkönyvvezető 


